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MOTIE 
Versnelling bouwen Tippe 

De Raad van Zwolle in vergadering bijeen op 25 mei 2020. 

Overwegende dat: 
In het ontwikkel plan de Tippe 1250 nieuwe woningen zullen worden gebouwd, 
In Zwolle grote behoefte is aan extra woningen, 
Vooralsnog medio 2021 gestart kan worden met de bouw, 
Het nog vele jaren duurt voordat de wijk afgebouwd is. 
In memo Scenario's Woningmarkt Zwolle, college aangeeft dat scenario 2 mbt. 
woningbouw ten tijde van Corona het gunstigste is. (Scenario 2 houdt in vol 

inzetten op bouw.) 

Van mening dat: 
Bouwen van extra woningen de beste oplossing is voor het woningtekort, 
Zodra voorbereidingen klaar zijn, indien mogelijk, we sneller de wijk willen 

afbouwen, 
Een eerder afgebouwde wijk, minder lang bouwoverlast geeft voor bewoners. 

Verzoekt het college om: 
Te onderzoeken of naast de reeds ingezette versnelling van bouwen in 

Stadshagen, voor de Tippe nog een extra versnelling mogelijk is, 
Acties tbv. versnelling in kaart worden gebracht en teruggekoppeld worden aan 

de Raad. 

en gaat over tot de orde van de dag. 

VVD 
Schelto Bus 
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